

8D6N 北京中轴线文化遗产 + 古北ر镇 BEIJING CENTRAL AXIS CULTURAL HERITAGE + GUBEI WATER TOWN

Tour Code: COF-2





誹 精简行程:



观光景点:

北京

- ◆ 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙,主要 包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。
- ◆ 天安门广场 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。
- 故宫 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积达 72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分,南 为工作区,即外朝,北为生活区,即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴 线上,东西对称,秩序井然。
- ◆ 王府井大街 全长约1600米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区,也 是全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地,每天的销售额可 以说是"日进斗金"。
- 居庸关万里长城 长城全长6000多公里,是世界上最伟大的建筑之一。长 城始建于秦始皇时期,经过历代的增补修筑,现在我们能看到的长城几乎都 是明代所建。
- ◆ 司马台长城 中国唯一一处保留明代原貌的长城。城墙依险峻山势而筑,以 奇、特、险著称于世。保存有完整的20座敌楼,尤其望京楼筑于海拔千米的 陡峭峰顶,可遥望到北京城,景观绝佳。被联合国教科文组织确定为"原始 长城"、英国的泰晤士报曾评之为"全球不容错过的25处风景之首"。

古北水镇

◆ 古北水镇 – 古北水镇位于北京市密云区古北口镇,背靠中国最美、最险的 司马台长城,坐拥鸳鸯湖水库,是京郊罕见的山水城结合的自然古村落。 景区开放有民国街区,老营区,水街风情区,日月岛民俗文化区,汤河古 寨区,民宿餐饮区等,是典型的北方旅游度假小镇。

★ ★ ★ ★ ★ ↓
✓ 6 早餐/5 午餐/2 晩餐
风味餐:
★ 北京烤鸭
★ 老北京风味

★ 北京火锅风味
 ★ 面食风味

$\star \star \star \star \star \star^{z_z^z} \blacksquare \star \star \star \star \star$

T T	
酒店住宿(6晚)	
✓ 得瑞国际酒店或同级	x4晚
✓ 水镇特色民宿客栈	x1晚
✓北京酒店-东方安颐酒店或同级	x1晚

推荐自费:老北京杂技秀 + 神武门城市观光车 + 雍和宫 + 夜游蓝色港湾浪漫灯光秀 + 车游北京中央商务区=人民币450/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



SCHEDULE

DEPART BEIJING D1 (MOB) ☑ Check in hotel after arrival

BEIJING **D2**

- ☑ Temple of Heaven
- $\overline{\mathbf{A}}$ **Qianmen Street**
- $\overline{\mathbf{A}}$ Zhengvangmen Archery Tower (Outlook view) \checkmark Beijing Square
- ☑ Starbucks flagship store
- Page One Library

D3 BEIJING

- \square Tiananmen Square
- People's Heroes Monument $\overline{\mathbf{A}}$ Appearance Great Hall of the People / National \checkmark
- Museum (Outlook view) Grobidden City [Taihe Hall, Zhonghe Hall, Baohe Hall, Qianqing Palace, Kunning Palace] *The Forbidden City is closed every Monday. If the Forbidden City is closed or has limited capacity, it will be adjusted to Prince Gong's Mansion +
- Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City. ☑ Wangfujing Street

BEIJING 🛱 (145km) D4 **GUBEI WATER TOWN**

- Gubei Water Town
 - Sima Xiaoshaojiu House
 - Yongshun Dyeing House
 - Yang Wudi Temple Riyuedao Square
 - Eight Banners Hall
 - · Water Dance Light Show (Subject To Weather)
- Drone Show (Subject To Weather) Simatai Great Wall (Outlook View
- ☑ Walking Around The Water Town At Night
- **GUBEI WATER TOWN**

D5 (145km) BEIJING

- Juyongguan Great Wall \checkmark
- ☑ Jingyun Ancient Style Town
- Chinese Style Afternoon Tea \checkmark
- **Olympic Stadium / The National Aquatic Centre** / Olympic Museum / Nail Tower (Outlook View)

D6 BEIJING

- ☑ Free At Own Leisure Or Join Optional Tour As Below Universal Studio (Monday-Thursday): Include Ticket + Transfer + Tour Guide
- (Rmb950/Person) ne-Day Tour Of Tianjin (Inclu Nanshi Food Street + Ancient Culture Street + Italian Style Area + Porcelain Houses + The Five Avenues + Coach Tour Of The Haihe River + Appearance Of The Tianjin Eye Ferris Wheel (Rmb 500/Person)

BEIJING D7 (B/L/D)

- Beihai Park [Royal Garden] Shichahai Scenic Area \square
- \checkmark Wanning Bridge

D8

Bell And Drum Tower (Outlook View) Coach Tour To Yongding Gate Tower ∇

BEIJING A ARRIVE

 $\overline{\checkmark}$

Niujie Snack Street

TOURIST ATTRACTIONS:

BEIJING

(B/L/D)

(B/L)

(B/L)

(B/L/-)

(B)

(MOB)

- Temple of Heaven the largest temple building in modern China. It is the temple where emperors of the Ming and Qing dynasties worshiped heaven and prayed for valleys.
- Tiananmen Square Located in the center of Beijing, it is the largest square in the world's famous cities and can accommodate one million people for gatherings.
- The Forbidden City also known as the Forbidden City, is the royal palace where the emperors of the Ming and Qing dynasties lived. It is located in the center of Beijing and covers an area of 720,000 square meters. It is the largest palace complex in the world.
- Wangfujing Street With a total length of about 1,600 meters, Wangfujing Street is the most popular commercial district among Beijing people and a famous shopping paradise in the country.
- Juyongguan Great Wall With a total length of more than 6,000 kilometers, the Great Wall is one of the greatest structures in the world. The Great Wall was first built during the Qin Shihuang period.
- Simatai Great Wall the only Great Wall in China that retains its original appearance from the Ming Dynasty. The city wall was built according to the steep mountains and is famous for its strangeness, uniqueness and danger. There are 20 completely preserved watchtowers, especially the Wangjing Tower, which is built on the top of a steep peak 1,000 meters above sea level.

GUBEI WATER TOWN

Gubei Water Town - located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. It is backed by the Simatai Great Wall, the most beautiful and dangerous place in China, and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village in the suburbs of Beijing that combines mountains, rivers and cities. The scenic spots open include the Republic of China Street District, the Old Camp District, the Water Street Style District, the Riyue Island Folk Culture District, the Tanghe Ancient Village District, the B&B Restaurant District, etc. It is a typical northern tourist resort town.



✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Beijing Roast Duck
- ★ Old Beijing Flavor
- ★ Beijing Steamboat ★ Noodles Flavor

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- Beijing Derreal Hotel Or Similar Class Gubei Home Stay
- Beijing Orient Anyi International Hotel Or Similar Class

x 4 Nights x 1 Night

x 1 Night

Optional Tour : Old Beijing Acrobatic Show + Shenwumen City Sightseeing Car + Lama Temple + Night Tour Blue Harbor Romantic Light Show +

Coach Tour Beijing Central Business District = Rmb 450/Person Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

・北京 BEIJING ・

化王		/===			
货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度		
	中国元 - CNY			ds such as Visa and Master	
	人民币 - RMB		card are mostly	widely used	
货币兑换率		拨号代码	China	: +86	
Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50	Dial Code			
¢ ¢ ¥	10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		中国	: +86	
фĘ		插座	类型 / Type A - 两脚	扁型插头 / 2 flat blade pin	
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V	Power Socket	类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 /		
A	电压 - 220伏特	No. Contraction of the second se	2 11a1	t blade pin + 1 round pin	
				帚型脚+接地孔 / 3 Oblique flat le pin "V-shape"	
时差		行李托运	Each individual are	entitled to check in 1 luggage of	
Time Different	China - No time different with Malaysia	Luggage Allowance	not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.		
- '<-	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差			山前7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,	
			以及托运行李不超过	过20公斤。	
气候	□ Spring 春季 □ Summer 引	夏季 □ A	utumn 秋季	Winter 冬季	
Weather	3月-5月 6月-8月		月-11月	12月-2月	
	Mar to May Jun to Aug		ep to Nov	Dec to Feb	
<u> </u>	10°C ~ 25°C 33°C ~ 22°	C 24	4℃ ~ 9℃	10°C ~ —3°C Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*	
飞机型号 Aircraft Type	L	A month of the second			
		ALL AND	The second secon		
	A330 B737		B787		
Departure Da	ato:	Elight -			
出发日期:		Flight : 航班行程:			
Tour Fare:		Airport Tax & Fuel Surcharge:			
团费:		机场税及燃油附加费:			
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:			
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:			
•		TOTAL :			
		总数:			



GD Partner:

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441